
Živahna dejavnost na vseh področjih
Čelrte seje občinske konference SZDL Ljubljana Moste-Polje, ki je

potekala 8. decembra v neltolilto nenavadnih okoliščinah, zmanjkalo
je električnega toka, so se udeležili delegati starega in novega sesfava
konference. Na seji so namreč sprejeli sklep o novem obJikovanju de-
legarij, stevilu delegatskih mest in merilih za delegiranje delegatov v
občinsko konferenco. Z ustanovitvijo novih krajevnih skupnosti se je
število delegatskih mest v občinski konferenci povečalo za šest, tako
da zdaj ta šteje 74 delegatov.

Ker je bila ta seja občinske
konference zadnja v letošnjem
letu, je njen predsednik Aleš
Kardelj opisal delo in prizadeva-
nja konference in njenih organov
v letošnjem letu. Ugotovil je, da
smo v tem času opazili v sociali-
stični zvezi živahno dejavnost na
vseh področjih našega življenja.
Zato so zaživeli tudi vsi delovni
organi konference.

V nadaljevanju je predsednik naš-
tel nekaj najpomembnejših akcij so-
cialistične zveze v tem Jelu. Omenil
je ulrjevanje in nadaljnje razvijanje
našega družbenopolitičnega sistem.i
in medsebojnih odnosov, kjer kažt
opozoriti predvsem na prizadevanja,
da bi organizacije SZDL zaživele v
vseh krajevnih skupnostih.



(Nadaljevanje s 1. strani)

Tudi vprašanja gospodarjenja in
družbenogospodaiskih odnosov so
bila velikokrat na dnevnih redih de-
lovnih sestankov. Precej je bilo tudi
storjenega na področju ljudske
obrambe in družbene samozaščite,
nekoliko zanemarjeno pa je bilo sek-
cijsko delovanje socialistične zveze,
pa tudi odgovornost za opravljanje
politinih f unkcij in obveznosti ni bila
dovolj poudarjena.

Naloge, ki so bile začrtane na pro-
gramsko volilni konferenci konec
lanskega leta, bodo tudi sestavni del
delovnega načrta za leto 1981. Kon-
ferenca je namreč potrdila program-
ska izhodišča za prihodnje leto, do-
polnjena s predlogi in pripombami iz
razprave. Med nalogami so bile tned
drugimi naštete prostorsko in sa-
moupravno preoblikovanje še neka-
terih krajevnih skupnosti, uresniče-
vanje ustavriih dopolnil, dograjeva-
nje komunalnega sistema, usmer-
jeno izobraževanje, uresničevanje
vseh planskih dokumentov in sa-
moupravnih sporazumov, večji pou-
darek pa bo treba dati tudi razvoju
samouprave in organiziranosti sta-
novalcev. Še zlasti pa bo treba utrje-
vati delegatski sistem in se hkrati pri-
pravljati tudi na volitve v letu 1982.

V lzjemno živahni delegatski raz-
pravi — ta ugotovitev velja tudi za
točko dnevnega reda, v kateri je bil
govor o organizjranosti in delovanju
družbenih organizacij in društev v
občini —je s pripombami, dopolnili,
ugotovitvami in opozorili sodelovalo
deset razpravljalce v. Ti so zlasti opo-
zorili na še vedno preveč forumski
način delovanja sociaJistične zveze in
pri tem ugotovili, da so najboljše kra-
jevne konference SZDL prav tiste,
kjer vse subjektivne sile frontno so-
delujejo v predsedstvu. Opozorjeno
je bilo tudi, da bo treba v zvezi s
spremembo občinskega statuta po-
skrbeti tudi za statute krajevnih

skupnosti, kar bo tudi ena izmed
nalog občinske konference. Kot že
večkrat doslej v tej skupščinski dvo-
rani, je bila tudi na konferenci socia-
listične zveze postavljena zahteva po
enaki socialni vamosti za vse prebi-
valce Ljubljane.

Kot smo že omenili, sta poročilo
koordinacijskega odbora za druž-
bene organizacije in društva pri OK
SZDL ter uvodna razprava njego-
vega predsednika Milana Frankoviča

sprožila precejšen odmev med dele-
gati. Razpravljalci so podčrtalj po-
trebopo večjijavnostidela, pofinan-
ciranju programov teh organizacij in
društev, ne le zgolj njihovega obsto-
ja, pogrešali pa so v poročilu kon-
kretnejših usmeritev za delo. Ome-
nili so tudi zaprtost teh društev in
poudarili nujnost vse večjega sode-
lovanja z ZSMS, saj nekatera društva
v celoti sestavljajo le mladi.

D. J.


